



Technical Rider Carlos Chravez

Liebe Veranstalter,

Carlos Chravez benutzt Traktor Pro 2 und wird nicht mit den Programmen anderer Künstler / Dj's die vor oder nach seiner Show spielen auftreten. Deswegen wird das Equipment 30 min vor Show Beginn oder gar 30 min vor dem Einlass aufgebaut. Equipment was vom Club / Veranstalter gestellt wird kann auch von anderen Künstlern / Djs vor oder nach der Show von Carlos Chravez genutzt werden.

Equipment:

Platz Für zwei Native Instruments Traktor Kontrol D2

1x Laptophalterung für MacBook Pro

1x Allen&Heath Xone:92, möglich auch Pioneer DJM 800, DJM 850 oder DJM 900

4x EU Power Plugs

2x leistungstarke Monitore (links und rechts vom Künstler, vom Mischpult zu regeln)

**Falls es Abweichungen vor Ort geben sollte dann kontaktiert uns bitte mindestens eine Woche vor der
Veranstaltung!**

Kontakt:

Bei Fragen kontaktiert einfach **Sophia** unter: **booking@round-n-round.de** oder **0157 32488056**

Technical Rider Carlos Chravez

englisch

Dear Host,

Carlos Chravez uses Traktor Pro 2 and is unwilling to play with any other program of other artists whether they play before or after him. It is necessary to prepare the equipment thirty minutes before the show starts or even thirty minutes before inlet. Equipment which is provided by the Club/host can be used by other artists, before or after Carlos' show.

Equipment:

Enough space for two Native Instruments Traktor Control D2

1x laptop mounts for MacBook Pro

1x Allen&Health Xone:92, also possible: Pioneer DJM 800, DJM 850 or DJM 900

4x EU Power Plugs

2x high-performance monitor speakers (on the left and on the right of the artist (possible to regulate from the DJ desk)

If there are deviations on site please contact us at least one week before the event.

Contact:

If you have any questions do not hesitate to contact Sophia at:

booking@round-n-round.de or +49 157 32488056